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                                                     P R O T O K Ó Ł  Nr XI /2011 
                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 
              odbytej w dniu  09 czerwca 2011r w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  
                                                            w Kozienicach              
 

 
          
Ad. 1.  
 
      Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 13-tej otworzył  
 S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 
Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, 
zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie 
 z listą obecności aktualnie uczestniczy 20  osób, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania uchwał, decyzji. 
 
  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część 
niniejszego protokołu. 
 
       Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zwrócił się z pytaniem, czy 
ktoś z Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w proponowanym  
porządku obrad? 
 
       Przewodniczący Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej Pan Marek Kuźmiński   
w imieniu Komisji zaproponował zmianę do porządku Sesji polegającą na 
wprowadzeniu  projektu uchwały  w sprawie zmian uchwał Rady Miejskiej  
w Kozienicach Nr VII/27/2011 z dnia 03 lutego 2011r., Uchwały Nr VIII/32/2011 
 z dnia 17 lutego 2011r.  
 
     Powyższa propozycja została przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 20 
Radnych bez uwag – jednogłośnie ( pkt. 6.2a) 
  
      Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Pan Marek 
Kapusta zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie 
uznania rolnictwa za priorytet polskiej prezydencji w Unii Europejskiej     
 
   Propozycja  została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych przy 
dwóch głosach wstrzymujących się.  
 
      Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zaproponował, aby  
pkt. 10  „Wolne wnioski i informacje” – rozszerzyć o udzielenie PEŁNOMOCNICTWA  
Adwokatowi Panu Jerzemu Tabace do reprezentowania Rady Miejskiej przed sądami 
administracyjnymi w sprawie naruszenia interesu prawnego na uchwałę w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości 
Aleksandrówka.   
 
   Propozycja Przewodniczącego Rady Miejskiej została przyjęta w głosowaniu 
jawnym, w obecności 20 Radnych bez uwag – jednogłośnie. 
 
 Innych zmian, bądź  propozycji Radni nie zgłosili.  
 
 
  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda , przypomniał że 
porządek dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco: 
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Proponowany  porządek   S e s j i :  
 
1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie protokołu obrad  z poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje i zapytania Radnych. 

4. Powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia i sporządzenia protokołu  

    z głosowania w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Kozienice za rok  

    2010. 

5. Zatwierdzenie wykonania budżetu Gminy Kozienice za 2010 rok w tym:  

       5.1. sprawozdanie Burmistrza z wykonania budżetu Gminy Kozienice za 2010r.,    

5.2. odczytanie Uchwały Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium za   

       2010r.,        

      5.3.  odczytanie Uchwały RIO dot.  wykonania budżetu Gminy za 2010r., 

      5.4.  dyskusja, 

      5.5.  w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Muzeum     

              Regionalnego w Kozienicach za 2010 rok, 

      5.6.  zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego  Biblioteki Publicznej   

              Gminy Kozienice im. Ks. Franciszka Siarczyńskiego za 2010 rok, 

5.7. zatwierdzenie Bilansu oraz rachunku zysków i strat za 2010 rok                        

SPZOZ  „PK” oraz informacja o zabezpieczeniu potrzeb zdrowotnych 

mieszkańców Gminy Kozienice w oparciu o funkcjonowaniu SP ZOZ „PK”, 

5.8. podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Kozienice    

              za  2010r.  

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
      6.1. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kozienice na lata            

             2011-2014, 

6.1a.zmian w uchwale budżetowej na 2011 rok, 

      6.2.  zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi   

              Kozienickiemu, 

      
      6.2a w sprawie zmian uchwał Rady Miejskiej w Kozienicach Nr VII/27/2011 z dnia   
              03 lutego 2011r., Uchwały Nr VIII/32/2011 z dnia 17 lutego 2011r.  
 
      6.3.  powołania Zespołu Opiniującego kandydatów na ławników, 

      6.4.  ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów  

              dziecięcych, 

      6.5.  ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej wysokości opłaty za   

              wyżywienie dziecka w żłobku prowadzonym przez Gminę Kozienice, 
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      6.6.  przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi  

              opiekunami, 

      6.7.  uchwalenia Statutu Publicznego Żłobka  Miejskiego w Kozienicach, 

      6.8.  likwidacja Szkoły Podstawowej w Przewozie, 

      6.9.  przyjęcia regulaminu Placu Zabaw na Osiedlu Energetyki przy ulicy  

     Mikołaja Kopernika będącego własnością Gminy Kozienice, 

      6.10.wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego  

              nieruchomości położonej w Kozienicach przy ulicy Bohaterów               

              Studzianek, 

      6.11.wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego  

              nieruchomości położonej w Kozienicach, 

      6.12.opłaty targowej. 

      6.13.uznania rolnictwa za priorytet polskiej prezydencji w Unii Europejskiej     
  

  7. Informacja  - Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy    

       Kozienice za okres od 2009 – 2010. 

8. Sprawozdanie z realizacji Planu gospodarki odpadami Gminy Kozienice. 

  9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

10.  Wolne wnioski i informacje. 

11.  Zamknięcie obrad. 
 
  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym,  
w obecności 20 Radnych bez uwag – jednogłośnie.       
 
 
Ad. 2. 
 
  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 
 
Protokoł Nr X/2011 z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej  z dnia 24 maja  2011r. 
został przyjęty przez aklamację. 
 
 
Ad. 3. 
    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali: 
 
Radna Pani Anna Kurp zapytała: 

- Kiedy zostaną zakończone remonty cząstkowe na ul. Głowaczowska 1? 
- Kiedy będzie usunięte zapadlisko na studni telekomunikacyjnej na ul. Jana 

Pawła II? 
 

Radny Pan Marek Kuźmiński zapytał: 
- Jakie są działania Gminy w związku z Programem Pomocy Budowy Żłobków? 

( jakie działania Urząd Gminy podjął w sprawie uzyskania środków 
finansowych i jakie są efekty tych działań?). 

- Dlaczego zostały wycięte drzewa przy przebudowie parkingu przy PSP nr 3? 
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- Radny nawiązał również do braku działań w kwestii naprawy zapadliska na 
studni telekomunikacyjnej na ul. Jana Pawła II. Prosił o wyjaśnienie dlaczego 
nie zostało naprawione? 

 
Radna Pani Alicja Kordula w imieniu mieszkańców prosiła o podjęcie działań            
w kwestii wycinki suchych gałęzi drzew  na skrzyżowaniach dróg gminnych na 
osiedlu Energetyki. 
Ponadto prosiła o dokonanie przeglądu drzewostanu wszystkich drzew na terenie 
miasta. 
Po czym zapytała: 

- Czy przewiduje się remont piaskownic wraz z wymianą piasku na osiedlu 
Energetyki? 

- Czy w ramach termomodernizacji budynku hali sportowej przewidziano 
budowę podjazdu dla osób niepełnosprawnych? 

- Czy jest po przetargu przebudowa ul. Kopernika? 
 
Radny Pan Krzysztof Pawlik zapytał: 

- Czy nie można wykonać barierek przy ul. Kochanowskiego z uwagi na 
zastawianie przejścia na chodnikach? 

- Czy przy przebudowie sieci c.o. za Domem handlowym „TURYSTA” zostanie 
podłączony do sieci ciepłowniczej  budynek państwa Bachanek? 

  
Radny Pan  Ryszard Zając zapytał: 

- Czy planowane jest zamontowanie progów zwalniających na ul. Przyjaciół           
      i Gwiazdkowej? 
- Kiedy zostanie oświetlony teren przy ul. Borki koło torów? 
- Kiedy zostanie usunięte zapadlisko studni telekomunikacyjnej w ciągu             

ul. Piłsudskiego ? 
 
Radny Pan  Mariusz Ptaszek zapytał: 

- Kiedy rozpocznie się budowa kanalizacji Aleksandrówka Budy? 
- Czy mieszkańcy ul. Serdecznej będą mieli wykonanie oświetlenie uliczne       

w 2011r. 
- Na jakim etapie jest realizacja Funduszu Sołeckiego? 

 
 
 
Radny Pan  Andrzej Gogacz zapytał: 

- Czy Gmina przewiduje przegląd uschniętego drzewostanu na terenie Gminy 
Kozienice – szczególnie przy Gimnazjum nr 2? 

 
  Ad. 4. 
 
     W punkcie tym Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  
zaproponował powołanie Komisji Skrutacyjnej w liczbie 4 osób, celem 
przeprowadzenia i sporządzenia protokołu z głosowania w sprawie absolutorium dla 
Burmistrza Gminy Kozienice za rok 2010. 
Propozycja powołania Komisji Skrutacyjnej w liczbie 4 osób została przyjęta  
w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez uwag – jednogłośnie.  
 
   W związku z tym przystąpiono do zgłaszania kandydatów do Komisji Skrutacyjnej: 
 
Radna Pani Kordula Alicja  zgłosiła Radną  Panią  Zofię Świechowską, 
Radna Pani Malec Ewa zgłosiła  Radnego Pana Krzysztofa Zająca,  
Radna Pani Malec Ewa zgłosiła Radną Panią Kuśmierczyk-Balcerek Małgorzatę, 
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Radny Pan Kowalski Włodzimierz zgłosił Radną Panią Wołos Renatę. 
 
        Kandydaci wyrazili zgodę do pracy w Komisji Skrutacyjnej. 
 
        Propozycja zgłoszonych kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej została 
przyjęta  w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych  przy czterech  głosach 
wstrzymujących się. 
 
        Przewodniczący Rady Miejskiej w tym momencie ogłosił  3 minutową przerwę. 
   Po przerwie  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda wznowił obrady. 
  
    W czasie przerwy Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się. 
Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej została wybrana Radna Pani Zofia 
Świechowska  
 
Ad. 5.  
 
    Sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2010, sprawozdanie finansowe oraz 
informację o stanie mienia komunalnego przedstawił  Burmistrz Gminy Kozienice  
Pan Tomasz Śmietanka. 
Sprawozdanie Burmistrza stanowi integralną część niniejszego protokołu.  
Punkt 5 porządku obrad był szczegółowo omawiany i analizowany na posiedzeniach 
Komisji branżowych Rady oraz na posiedzeniu korekcyjnym u Burmistrza Gminy przy 
udziale Przewodniczących Rady, W-ce Przewodniczących, Przewodniczących 
Komisji oraz Dyrektorów Wydziału Urzędu Miejskiego. 
Radni otrzymali materiały z  realizacji  budżetu za rok 2010 na piśmie w ustawowym 
terminie.   
 
Burmistrz – sprawozdanie przedstawił w sposób syntetyczny, skupił się na 
najbardziej istotnych informacjach, z których wynika co wydarzyło się w roku 2010.   
Omówił pokrótce 13 załączników wymienionych w sprawozdaniu. 
 
Wspomniał m.in.o:  
      -    Dochodach budżetowych,  

- Wydatkach budżetowych, 
- Dotacjach, 
- Gminnym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 
- Zakładach budżetowych, 
- Wydatkach na programy i projekty realizowane ze środków pochodzących  

z funduszy strukturalnych i funduszu spójności,   
- Pozyskiwaniu środków zewnętrznych, 
- Bazie podatkowej. 
-     Wskaźnikach zadłużenia.  

Reasumując Burmistrz Gminy stwierdził, iż rok 2010 należy zaliczyć do udanych, 
aspekty planu zostały zrealizowane z nawiązką. Na uwagę zasługuje m.in. transport  
i łączność. 
  
     Na zakończenie swojego wystąpienia Burmistrz Gminy, w tym punkcie porządku 
obrad podziękował Radnym oraz wszystkim pracownikom Urzędu Miejskiego i 
jednostek podległych  za współpracę, mając na uwadze dobre wykonanie budżetu. 
 
        Po czym poprosił Wysoką Radę o przyjęcie budżetu za rok 2010 i udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi za rok 2010.  
 
5.2. 
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        Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan  Włodzimierz Kowalski  zaprezentował  
Uchwałę Nr 1/2011  Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej z dnia 17 maja 2011r.  wraz  
z  opinią o wykonaniu budżetu Gminy Kozienice za 2010r, oraz  informacją  o stanie 
mienia komunalnego w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Kozienice za rok 
2010. 
Do przedstawionej opinii Komisji Rewizyjnej  uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr 1/2011 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej stanowi integralną część 
niniejszego protokołu.  
Informacje w powyższej sprawie Radni otrzymali na piśmie w materiałach sesyjnych. 
 
5.3. 
        Zgodnie z porządkiem obrad – Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz 
Prawda  zapoznał Radnych z Uchwałą Nr RIO-R/ 51/2011 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie  z dnia 25 marca 2011 roku  
w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Gminy Kozienice sprawozdaniu  
z wykonania budżetu za rok 2010. 
Uchwała Nr RIO-R/51/2011 w załączeniu do protokołu. 
 
      W dalszej części obrad Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Ewa Malec   
zapoznała Radnych z kolejną treścią Uchwały Nr RIO-R/151/2011 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia  14 maja 2011 
roku w sprawie opinii o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  
w Kozienicach w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Kozienice za 
rok 2011.  
Uchwała RIO-R/ 151/2011 w załączeniu do protokołu. 
 
Do przedstawionych Uchwał RIO oraz  Uchwały Komisji Rewizyjnej Radni nie zgłosili 
żadnych uwag, bądź wniosków. 
 
 
5.4. 
        Radni w punkcie tym nie zabierali głosu. 
 
5.5. 
 
   Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty uchwał: 
 
-  w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Muzeum     
 Regionalnego w Kozienicach za 2010 rok, 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XI/51/2011 w załączeniu do protokołu. 
         
- w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego  Biblioteki Publicznej   
Gminy Kozienice im. Ks. Franciszka Siarczyńskiego za 2010 rok, 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XI/52 /2011 w załączeniu do protokołu.  
     
- w sprawie zatwierdzenie Bilansu oraz rachunku zysków i strat za 2010 rok                        
SPZOZ  „PK” oraz informacja o zabezpieczeniu potrzeb zdrowotnych mieszkańców 
Gminy Kozienice w oparciu o funkcjonowaniu SP ZOZ „PK”, 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XI/53/2011 w załączeniu do protokołu. 
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    Informację o zabezpieczeniu potrzeb zdrowotnych mieszkańców Gminy Kozienice 
w oparciu o funkcjonowanie SP ZOZ „Przychodnie Kozienickie” przedstawił  Dyrektor 
SP ZOZ „PK” Pan Edward Błaż. 
Mówił m. in. o wszystkich potrzebach zdrowotnych i jakości zabezpieczenia, 
świadczeniach ambulatoryjnych, poradniach specjalistycznych, Rehabilitacji, dużych 
wymaganiach NFZ odnośnie wyposażenia w sprzęt, fachowości personelu oraz  
o remontach  obiektu Przychodni. 
Informacja została przyjęta bez uwag.   
 
5.8. 
Po czym Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zaprezentował projekt 
uchwały   
- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i udzielenia  absolutorium dla 
Burmistrza Gminy Kozienice za  2010r.  
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18  Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
W czasie głosowania na sali obrad obecnych – 18 Radnych. 
Uchwała Nr XI/54 /2011 w załączeniu do protokołu. 
 
W tym momencie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda ogłosił kilku 
minutową przerwę w obradach. 
 
     Po krótkiej przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady.  
 
      Mając na uwadze powyższe,  Komisja Skrutacyjna sporządziła Protokoł   
z przeprowadzonego głosowania w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego i udzielenia  absolutorium dla Burmistrza Gminy Kozienice Pana 
Tomasza Śmietanki  za rok 2010. 
Protokoł Komisji Skrutacyjnej został odczytany przez Przewodniczącą Komisji -  
Radną Panią Zofię Świechowską.  
Do przedstawionego protokołu uwag nie wniesiono. 
W/w Protokoł stanowi integralną część niniejszego protokołu.   
     Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna  Pani Zofia Świechowska 
pogratulowała Burmistrzowi Gminy Kozienice Panu Tomaszowi Śmietance za 
otrzymane – jednogłośnie absolutorium za rok 2010. 
  
  Burmistrz podziękował Radnym za udzielenie absolutorium za rok 2010. 
 
 5.9.  
    W dalszej części obrad  Burmistrz Gminy Pan  Tomasz Śmietanka przedstawił 
kolejne projekty uchwał : 
 
- w sprawie  zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kozienice na lata         
2011-2014 
Zgłoszony projekt uchwały został przyjęty   w głosowaniu jawnym, w obecności  
19 Radnych bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XI/55/2011 w załączeniu do protokołu. 
 
- w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2011 rok 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XI/56/2011 w załączeniu do protokołu. 
 
- zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi   
 Kozienickiemu 
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Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XI/57/2011 w załączeniu do protokołu. 
 
w sprawie zmian uchwał Rady Miejskiej w Kozienicach Nr VII/27/2011 z dnia  
3 lutego 2011r., Uchwały Nr VIII/32/2011 z dnia 17 lutego 2011r. 
W związku z pismem  Dyrektora SP ZZOZ w Kozienicach z dnia 25.05. 2011r. 
który zwrócił się z prośbą  o zabezpieczenie środków finansowych na zakup aparatu 
analogowego  kostno-płucnego RTG w wersji podstawowej. Wartość szacunkowa 
zakupu wynosi 220.000 zł – zgłoszono poprawkę  do projektu powyższej uchwały. 
Poprawka została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych bez 
uwag – jednogłośnie.     
Zgłoszony projekt uchwały, z uwzględnieniem przyjętej poprawki j.w. został przyjęty   
w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XI/57/2011 w załączeniu do protokołu. 
 
- w sprawie powołania Zespołu Opiniującego kandydatów na ławników 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został 
przyjęty przy czterech głosach wstrzymujących się. 
Uchwała Nr XI/59/2011 w załączeniu do protokołu. 
 
- w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów 
dziecięcych 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XI/60/2011 w załączeniu do protokołu. 
 
- w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej wysokości opłaty 
za wyżywienie dziecka w żłobku prowadzonym przez Gminę Kozienice 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr  XI/61/2011 w załączeniu do protokołu. 
 
-w sprawie  przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz 
dziennymi opiekunami 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr  XI / 62 /2011 w załączeniu do protokołu. 
 
-w sprawie uchwalenia Statutu Publicznego Żłobka  Miejskiego w Kozienicach, 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XI /63 /2011 w załączeniu do protokołu. 
 
- w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Przewozie 
Radny Pan Marek Kapusta zapytał – jakie będzie dalsze  przeznaczenie tego obiektu 
Szkoły? 
W odpowiedzi na powyższe Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka wyjaśnił, że na 
dzień dzisiejszy są różne pomysły i propozycje m.in.  
Cel publiczny, a nie cel prywatny – Szkoła Specjalna, Warsztaty Terapii Zajęciowej , 
adaptacja pomieszczeń na mieszkania socjalne.  
W II połowie br. Rada Miejska podejmie w tej kwestii decyzję.  
Burmistrz odpowiada za bieżące zabezpieczenie mienie szkoły.  
  Innych pytań nie zgłoszono 
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Za przyjęciem uchwały j.w. głosowało – 15 Radnych,   
Głosów przeciwnych – 0, 
Głosów wstrzymujących się – 4 
W czasie głosowania na sali obrad uczestniczyło 19 Radnych. 
Uchwała Nr  XI / 64/2011 w załączeniu do protokołu. 
 
- w sprawie  przyjęcia regulaminu Placu Zabaw na Osiedlu Energetyki przy ulicy  
Mikołaja Kopernika będącego własnością Gminy Kozienice  
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Budownictwa, Komunikacji  
i Bezpieczeństwa Publicznego Pan Andrzej Kowalski zgłosił poprawkę,   
aby w załączniku do uchwały w punkcie 10 dopisać brzmienie: 
 „ środków odurzających”   
Za przyjęciem poprawki głosowało 17 Radnych, 
Głosów przeciwnych – 0,  
Głosów wstrzymujących się – 2. 
 
    Kolejną poprawkę stylistyczną zgłosił Przewodniczący Komisji Zdrowia i Opieki 
Społecznej Pan Marek Kuźmiński, aby w ostatnim zdaniu akapitu  brzmienie 
„zmącona” zamienić na brzmienie  „zakłócona”. 
Poprawka została przyjęta bez uwag – jednogłośnie. 
Zgłoszony projekt uchwały, z uwzględnieniem przyjętych powyżej poprawek został 
przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych  bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XI /65/2011 w załączeniu do protokołu. 

 
 -w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego  
nieruchomości położonej w Kozienicach przy ulicy Bohaterów Studzianek 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XI / 66/2011 w załączeniu do protokołu. 
 
- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego  
 nieruchomości położonej w Kozienicach 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr  XI / 67/2011 w załączeniu do protokołu. 
 
 - w sprawie opłaty targowej 
Za przyjęciem uchwały głosowało – 12 Radnych,   
Głosów przeciwnych – 0, 
Głosów wstrzymujących się – 7 
W czasie głosowania obecnych 19 Radnych. 
Uchwała Nr  XI/ 68 /2011 w załączeniu do protokołu. 
 
- w sprawie uznania rolnictwa za priorytet polskiej prezydencji w Unii Europejskiej      
i wyrównania dopłat rolniczych dla Polski. 
Za przyjęciem uchwały głosowało – 18 Radnych,   
Głosów przeciwnych – 0, 
Głosów wstrzymujących się – 1 
W czasie głosowania obecnych 19 Radnych. 
 
Uchwała Nr  XI/ 69 /2011 w załączeniu do protokołu. 
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Ad. 7. 
  
        Informację  - Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy    
Kozienice za okres od 2009 – 2010 przedstawiła w imieniu Burmistrza Gminy  
Dyrektor Wydziału  Gospodarki Przestrzennej Pani Teresa Starzyńska.   
Do przedstawionej informacji uwag nie zgłoszono, informacja została przyjęta.  
Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu.  
 
Ad.8. 

          Sprawozdanie z realizacji Planu gospodarki odpadami Gminy Kozienice  
przedstawiła w imieniu Burmistrza Gminy  Pani Teresa Starzyńska – Dyrektor  
Wydziału Gospodarki Przestrzennej. 
Do przedstawionej informacji uwag nie zgłoszono, informacja została przyjęta.  
Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu  
 
  Informacje powyższe były również przedmiotem analizy na posiedzeniach Komisji 
branżowych  Rady Miejskiej.  
Radni materiały o których mowa j.w otrzymali na piśmie w materiałach sesyjnych.  
 
Ad. 9. 
 
  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi 
na interpelacje i zapytania radnych. 
  
      Dotyczy remontów cząstkowych na ul. Głowaczowskiej 1: 
Remonty cząstkowe na Osiedlu Głowaczowska 1 nie zostały jeszcze rozpoczęte, 
planowany termin zakończenia remontów cząstkowych na terenie Gminy Kozienice 
to koniec lipca 2011r. 
 
     Dotyczy usunięcia zapadliska na studni telekomunikacyjnej na ul. Jana 
Pawła II: 
Studnia stanowi własność Telekomunikacji Polskiej. Pismem z dnia 20.04.2011r. 
zgłosiliśmy zapadliska na studniach telekomunikacyjnych na terenie miasta              
w 11 miejscowościach, w tym na ul Jana Pawła II. Zgodnie z pismem  z dnia 
17.05.2011r. Telekomunikacja Polska zobowiązała się usunięcia usterek w terminie 
do dnia 31.05.2011roku. Zgodnie z informacją telefoniczną opóźnienie w usunięciu 
usterek wynika z faktu usuwania awarii na innych terenach wynikających  
z niekorzystnych warunków atmosferycznych.   
 

 

     Dotyczy działania gminy w związku z Programem pomocy budowy żłobków: 
Resortowy program rozwoju instytucji opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 
realizowany w latach 2011 – 2013 pn. „MALUCH” został ogłoszony 19 maja b.r. 
Wymagania programowe zakładają osiągnięcia efektu do końca roku, w którym 
została przyznana dotacja. Dofinansowanie w przypadku budowy wynosi 
maksymalnie 315 tys. zł Jak wynika z powyższych warunków programu złożenie 
wniosku przez Gminę Kozienice jest możliwe w końcowym etapie realizacji 
inwestycji. 
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     Dotyczy wycinki drzew podczas przebudowy parkingu przy PSP nr 3:            
W ramach realizacji inwestycji, system korzeniowy drzew w znacznym stopniu 
zostałby naruszony, co w perspektywie czasu stwarzałoby zagrożenie dla 
uczestników ruchu w tym dzieci uczęszczających do szkoły, stwarzałby realne 
zagrożenie dla parkujących samochodów. Widoczne nierówności nawierzchni  
w stanie obecnym spowodowane były przez system korzeniowy drzew, co pozwalało 
sądzić, że nowy parking po wybudowaniu w perspektywie czasu zostanie ponownie 
naruszony. 
Wycinka drzew została wykonana na podstawie prawomocnej decyzji wydanej przez 

Starostwo Powiatowe w Kozienicach . W ramach zadania wykonawca zobowiązany 
został do nasadzenia zieleni niskiej w obrębie wejścia do szkoły. 
 
     Dotyczy wycinki suchych gałęzi drzew na skrzyżowaniach dróg gminnych 
na Os. Energetyki: 
W bieżącym roku wykonana była pielęgnacja drzew rosnących w pasach dróg 
 gminnych w tym Os. Energetyki. Wykonawcą prac była Kozienicka Gospodarka 
Komunalna Sp. z  o.o. 
 
     Dotyczy wymiany piasku w piaskownicy na Os. Energetyki: 
Piaskownice te służą ewentualnie poszczególnym Wspólnotom. Wspólnoty jako 
użytkownicy we własnym zakresie powinny dokonać wymiany piasku. W trosce         
o bezpieczeństwo dzieci wybudowano nowy plac zabaw na Os. Energetyk               
ul. Kopernika. 
 

     Dotyczy budowy podjazdu dla osób niepełnosprawnych podczas 
termomodernizacji budynku hali: 
W ramach realizowanego zadania zostanie wykonany podjazd dla osób 
niepełnosprawnych. 
 
    Dotyczy terminu przetargu dot. przebudowy ul. Kopernika:  
Rozpoczęcie prac planowane jest na miesiąc sierpień bieżącego roku. 
 
    Dotyczy wykonania barierek przy ul. Kochanowskiego z uwagi na 
zastawienie przejścia na chodnikach: 
Wniosek po uszczegółowieniu zostanie skierowany do organu zarządzającego 
ruchem tj. Starostwa Powiatowego w Kozienicach. 
 
    Dotyczy podłączenia do sieci c.o. budynku Państwa Bachanek podczas 
przebudowy sieci c.o. za Domem handlowym „TURYSTA”:                            
Zgodnie z obowiązującymi przepisami przyłączenie do sieci c.o. leży w gestii 
właściciela posesji. Zgodnie z posiadaną informacją Państwo Bachanek uzyskali 
warunki techniczne na przyłączenie do sieci c.o. wydane przez KGK w Kozienicach 
w dniu 02.06.2011 roku. Zgodnie z pismem z dnia 17.05.2011 roku skierowanym do 
Burmistrza Gminy Kozienice Państwo Bachanek zadeklarowali gotowość wykonania 
przyłącza w roku bieżącym. Ponadto informuję, że w dniu 23.03.2011 roku Państwo 
Bachanek zostali poinformowani przez Urząd o planowanych pracach budowlanych. 
 
    Dotyczy zamontowana progów zwalniających na ul. Przyjaciół i Szczęśliwej: 
Na osiedlu Borki w tym ulicy Przyjaciół i Szczęśliwej wprowadzona jest strefa 
ograniczenia prędkości do 30k/h, dlatego też nie ma potrzeby wykonaniu progów 
zwalniających. W tym ostatnim czasie nie wpłynął żaden wniosek od większości 
mieszkańców w poprzedniej strefie. Wszystkie przypadki przekraczania prędkości 
należy zgłaszać do Komendy Powiatowej Policji w Kozienicach.  
   
    Dotyczy terminu oświetlenia terenu przy ul. Borki koło torów:  
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Tereny przy ul. Borki, za torami są częściowo oświetlone. Na chwilę obecną nie 
posiadamy opracowanego projektu oświetlenia dla tego terenu. Wniosek w zakresie 
opracowania projektu technicznego będzie brany pod uwagę przy konstrukcji 
budżetu na 2012 rok. 
 
    Dotyczy terminu usunięcia zapadliska telekomunikacyjnego w ciągu ulicy 
Piłsudskiego: 
W dniu jutrzejszym zostanie dokonany przegląd chodnika na ul. Piłsudskiego             
( za chodnikiem ) i wszelkie uszkodzenia zostaną zgłoszone odpowiednim instytucją. 
 
    Dot. rozpoczęcia budowy kanalizacji Aleksandrówka Budy: 
Odpowiedzi w tej sprawie udzielił  Prezes Spółki z o.o. KGK Pan Andrzej Jung: 
Przyjęta dokumentacja  przekazana z Urzędu Miejskiego poddawana jest weryfikacji 
przez pracowników  Spółki z o.o. KGK. 
Jednocześnie wystąpiono do stosownych organów o przepisanie decyzji na Spółkę 
KGK. 
Z chwilą otrzymania tych decyzji i weryfikacji Pan Prezes zobowiązał się, że 
poinformuje Radnego o terminie realizacji tej inwestycji. 
 
Burmistrz Gminy zobowiązał Prezesa Spółki, aby w najbliższym czasie poinformował 
go jak i radnego o konkretnym terminie – tego oczekują mieszkańcy.  
   
    Dotyczy wykonania oświetlenia ulicznego w 2011 roku ( dla mieszkańców 
ulicy Serdecznej ), czy zostały wybrane zadania do wykonania w 2011r.?: 
Po dokonaniu analizy: wniosków sołeckich, opracowanych projektów oraz 
uwarunkowań zewnętrznych ogłoszono przetarg na budowę i rozbudowę oświetlenia 
ulicznego na terenie Gminy Kozienice w zakresie: 

 Przewóz 481 mb linii / 12 lamp – oświetlenie ciągu drogi powiatowej wraz       
z przystankiem dla dzieci oczekujących na autobus szkolny. 

 Holendry Kozienickie 211 mb linii / 5 lamp – rozbudowa oświetlenia przy 
drodze powiatowej z uwagi na nową zabudowę 

 ul. Żeromskiego na odcinku od ul. Jana Pawła do cmentarza 333 mb linii / 16 
lamp – oświetlenie ciągu drogi gminnej. 

 Wola Chodkowska 46 mb / 2 lampy – uzupełnienie oświetlenia przy drodze 
powiatowej w celu wyeliminowania efektu „olśnienia”. 

 Chinów 782 mb / 22 lampy – oświetlenie ciągu drogi gminnej, zakres prac 
częściowo sfinansowany zostanie przez PGE Dystrybucja S.A. zgodnie           
z pismem z dnia 15.04.2011r. 

 Piotrkowice 478 mb / 15 lamp – oświetlenie ciągu drogi powiatowej, realizacja 
zadania ze środków sołeckich. 

 Janów 253 mb linii / 6 opraw – dowieszenie lamp na istniejących słupach przy 
dawnych zakładach „zbożowych”. 

Łącznie zostanie wykonane 2584 mb linii i 78 szt. lamp energooszczędnych. 
 
Realizacja zadania w zakresie budowy oświetlenia przy ul. Serdecznej będzie brana 
pod uwagę przy konstrukcji budżetu na 2012 rok. 
 
    Dotyczy realizacji Funduszu Sołeckiego: 
 
Kozienicka Gospodarka Komunalna rozpoczęła wykonanie remontów dróg gminnych 
w ramach funduszu sołeckiego. Zawarto umowę na opracowanie PT na rozbudowę 
oświetlenia w m. Aleksandrówka ul. Piastowska – Strumykowa. Zawarto umowy na 
opracowanie PT zagospodarowania terenów rekreacyjnych w m. Śmietanki i Nowa 
Wieś oraz placu zabaw w m. Ruda. Trwa opracowanie projektu technicznego budowy 
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chodnika w m. Świerże Górne. W zakresie rozbudowy oświetlenia w m. Piotrkowice 
ogłoszono postępowanie w trybie przetargu nieograniczonego. 
 
   Dotyczy przeglądu uschniętego drzewostanu  na terenie Gimnazjum nr 1. 
 
Za stan nieruchomości odpowiada Dyrektor Publicznego Gimnazjum nr 1. Wniosek  
w sprawie wycinki suchych drzew i pielęgnacji drzewostanu na terenie będącym       
w zarządzie Publicznego Gimnazjum nr 1 przekazano pismem z dnia 08.04.2011r. 
 
Ad. 10. 
 
   W punkcie wolne wnioski i informacje głos zabrali:  
 
Radny Pan Zając Ryszard  nawiązał do rosnących kosztów utrzymania punktów 
świetlnych na terenie Gminy. Wyraził niezadowolenie w związku montowanymi  
punktami oświetleniowymi na pustej przestrzeni między domami. 
Podał przykład świecenia lamp w niektórych gminach. Lampy świecą się do 12-tej  
i włączają się dopiero od godziny pierwszej. Zdaniem Radnego emisja 
zanieczyszczeń byłaby wtedy mniejsza i byłyby wielotysięczne oszczędności.  
Propozycję powyższą Radny prosi aby rozważyć.  
 
Radna Pani Anna Kurp ma przeciwny wniosek niż przedmówca, żeby tej kwestii nie 
rozważać. Zdaniem Radnej, jeśli przestrzeń między domami jest z oświetleniem -
mamy gwarancję bezpieczeństwa . 
 
  W odpowiedzi na powyższe Burmistrz wyjaśnił, iż punktów lamp 
energooszczędnych na terenie Gminy jest bardzo dużo, przyszłość to oświetlenie 
ledowe , koszty nie są duże. Nawiązując do propozycji  Radnego Pana Zająca 
Ryszarda odnośnie wyłączanie energii  w godzinach jak wyżej  - oszczędności z tego 
nie będzie.  
 
Radny Pan Pawlik Krzysztof również proponował rozważenia możliwości 
instalowania lamp ledowych, które są droższe o 30%, ale są oszczędniejsze. 
 
Radny Pan Andrzej Gogacz nawiązał do prac prowadzonych  przy kanale 
ciepłowniczym za domem handlowym „TURYSTA” .Radny wyraził swoje 
zaniepokojenie, że wykonawca po zakończeniu wszystkich prac ziemnych będzie 
zasypywał i przystępował do kolejnych prac naziemnych. Zdaniem Radnego, że 
jeżeli dziś nie wykonamy przyłącza ciepłowniczego do Państwa Bachanków to 
później będziemy niszczyć nowo wybudowany parking. W związku z tym należy się 
dziś zastanowić, jeżeli chcemy rozstrzygnąć problem, bo jest mało prawdopodobne 
żeby Państwo Bachankowie zainwestowali na ten cel i zrealizowali  z własnych 
środków przy dzisiejszych cenach kanał ciepłowniczy do ich domu.    
     
Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka prosił Dyrektora Wydziału Inwestycyjnego, 
aby spróbować zgrać jedno z drugim. 
 
Następnie głos zabrał Przewodniczący Komitetu Osiedlowego Nr 1 Pan Józef 
Cytryniak. 
 
Zwrócił uwagę  na: 

- przy ulicy Armii Krajowej od 9 m-cy przeleżał eternit, 
- od stycznia br. jest uszkodzona studzienka w nowo wybudowanym chodniku 

przy ulicy Jana Pawła II, 
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Przew. KO Nr 1 skierował zapytania do Z-cy Burmistrza ds. Technicznych Pana Igora 
Czerwińskiego: 

- Co jest z realizacją wniosku nr 249 z dnia 03 marca br. pod nazwą  „ instalacja 
odgromowa” na placu zabaw na Osiedlu Energetyki? 

Po czym nawiązał do uschniętych gałęzi drzew. 
Prosił o podjęcie stosownych działań w powyższych kwestiach. 
 
 W odpowiedzi na powyższe Burmistrz Gminy poinformował, iż wszystkie wnioski 
zostały zestawione pod kątem ważności i terminowości do realizacji. 
Czy ten wniosek jest ważny i pilny  to się okaże, dzieci w czasie burzy na placu nie 
powinny się znajdować. 
Burmistrz zobowiązał się, że na wniosek odpowie jak najszybciej.    
 
    W dalszej części Rada Miejska udzieliła pełnomocnictwa Adwokatowi Panu 
Jerzemu Tabace o następującej treści: 

    
               PEŁNOMOCNICTWO 
 
                                       z dnia  09 maja 2011r.  
 
  Udzielam pełnomocnictwa: 
 
      „ Adwokatowi Panu Jerzemu Tabace – do reprezentowania Rady 
Miejskiej w Kozienicach przed sądami administracyjnymi  
( art. 36 ust. 2 p.p.s.a.) w sprawie naruszenia interesu prawnego 
skarżących określonych w skardze skierowanej  do Wojewódzkiego 
Sądu Administracyjnego za pośrednictwem Rady Miejskiej  z dnia  
19 kwietnia 2011r.  na  Uchwałę Rady Miejskiej w Kozienicach  
Nr VII/28 /2011  w sprawie  uchwalenia miejscowego planu  
zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości 
Aleksandrówka, Gmina Kozienice z dnia 03 lutego 2011r. z prawem 
substytucji.” 
 

  Powyższe brzmienie pełnomocnictwa Rada Miejska przyjęła bez uwag – 
jednogłośnie. 
 
   Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda poinformował o zmianie 
ustawy – Prawo o ustroju sądów powszechnych ( Dz.U. z 2011r. nr 109, poz. 627 ), 
która wchodzi w życie 14.06.2011, gdzie zmieniły się zasady naboru kandydatów na 
ławników. 
Ponadto zacytował treść wprowadzających zmian. 
 
Przypomniał również  Radnym o wypełnieniu ankiety, którą należy przesłać osobiście 
do  20 czerwca br.  
 
Radny Pan Krzysztof Zając wyraził podziękowanie w imieniu swoim i mieszkańców 
o uporządkowaniu terenu po „PTYSIU”. 
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Ad. 11.  
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz 
Prawda  dokonał zamknięcia o godz. 16.30  XI  SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ  
w KOZIENICACH. 
 
Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 
Elżbieta Kołodziejczyk 
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 


